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Tore Glette-Iversen

Fra: Siri Alice Sægrov Eiane
Sendt: torsdag 21. oktober 2021 09:23
Til: Tore Glette-Iversen
Emne: SV: Føreløpig svar på innspill kommuneplan: sykkelveier og turstier osv

Hei Tore, 
 
Takk for svar.  
 
Hadde og vært fantastisk dersom kommunen kunne laget en turvei rundt hele Øygardsvatnet/ Fjermestadvatnet. 
Dette måtte selvsagt vært i dialog med Time kommune og grunneierne.  
 
Hadde vi fått en grusvei fra Brunnvika og bort til den gamle postveien på Edland, hadde vi fått nye friområder som 
ble lettere tilgjengelig også for de som bruker hjul på turen. Sykkel/ barnevogn/ rullestol mm) 
 
Fint hvis dere tar dette og med i innspillet.  
 
Mvh 
 
Siri  
 

Fra: Tore Glette-Iversen <Tore.Glette-Iversen@gjesdal.kommune.no>  
Sendt: onsdag 20. oktober 2021 15:03 
Til: Siri Alice Sægrov Eiane <siri.eiane@gjesdal.kommune.no> 
Emne: Føreløpig svar på innspill kommuneplan: sykkelveier og turstier osv 
 
Hei, Siri 
 
Takk for innspillet ditt til oppstarten av kommuneplanarbeidet!  
Innspillet blir vurdert av administrasjonen i kommunen før jul en gang. Innspillene, og administrasjonens vurderinger 
av dem, vil legges fram for kommunestyret før jul. Da skal kommunestyret bestemme hva vi skal jobbe med i ny 
kommuneplan.  
 
 
Vennlig hilsen 
Tore Glette-Iversen 
Samfunnsplanlegger 
Tlf.: 47 51 74 66 
 
Gjesdal kommune 
Vær klar over at e-post til og fra Gjesdal kommune i utgangspunktet er journalpliktig etter arkivloven og også vil være et offentlig 
saksdokument som andre vil kunne få innsyn i etter reglene i offentligloven. 
 

Fra: Siri Alice Sægrov Eiane <siri.eiane@gjesdal.kommune.no>  
Sendt: onsdag 20. oktober 2021 14:57 
Til: Tore Glette-Iversen <Tore.Glette-Iversen@gjesdal.kommune.no> 
Emne: Innspill kommuneplan  
 
Hei ønsker å komme med følgende forslag inn i kommuneplanarbeidet: 
 

1. Er det mulig å lage sykkeltrasè/ grussti over den nye IVARledningen?  
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 Dette hadde trygget sykkel/ gange mot Jæren. Og flere ville kommet seg ut på tur. Man kunne laget 
Gode rasteplasser langs veien. Gjerne interkommunalt samarbeid som kunne videreført grusveien i 
nabokommunene våre.  

2. Sykkelsti langs FV 450 min. til Oltedal.  
 Nå som flere og flere bruker EL sykkel er det bra at vi har trygge sykkelveier. Slik det er i dag, er det 

kun trygg sykkelvei mot Sandnes sentrum  
3. Sykkelsti fra Midtfjell til Åsland. Se innspill fra Asgeir Kleppa forrige kommuneplanhøring 
4. Bro over sundet på Øygardsvatnet.. med videre grussti bort mot Rauvika. Man kunne laget en etterlegtet 

Frisbee golf bane på friområdet som da ble lettere tilgjengelig.Mulighet for dagstur hytte på toppen. Gode 
parkeringsmuligheter ved Øygardsvatnet barnehage. Hadde vært perfekt. 

 
 

Med vennlig hilsen 

Siri Alice Sægrov Eiane 

Tlf: 51 61 42 64 
Mobil:464 25774 

mailto:sse@gjesdal.kommune.no 

  

 




